



Virowend vum 1. Mee

D'Gemeng Stengefort, zesumme mat der Entente vun de Stengeforter Veräiner, luet lech häerzlech op de Virowend vum 1. Mee an.

Mat dëser Manifestatioun gedenke mir der bedeitender Stolindustriegeschicht vun eiser Gemeng esou wuel ewëi dem Kampf vun de couragéierten Aarbechter fir besser Aarbechtsbedéngungen.

DONNESCDES, DEN 30. ABRÉLL 2026

Rendez-vous: 18:30 Auer Chalet Steinfort Adventure
(rue de Schwarzenhof)

De Cortège, begleet vun der Stengeforter Musek, geet bis bei d'Gemengenhäus fir d'Ophänke vum 1. Mee-Kranz an déi offiziell Ried vum Buergermeeschter, Sammy Wagner.

Duerno geet et weider bei d'Skulptur vum Héichuewen, wou mir eise Stolaarbechter gedenken.

Uschléissend geet et an d'Al Schmelz, wou d'Gemeng den Eierewäin offrëiert, an d'Entente bekëmmert sech ëm d'Gegrills!

Falls et reene soll ass de Rendez-vous direkt um 19:00 Auer an der Aler Schmelz.



Umeldung bis den 24. Abrëll 2026





La commune de Steinfort, ensemble avec l'Entente des Sociétés, vous invite à la Veille de la Fête du 1^{er} Mai.

Cet événement rend hommage au riche héritage sidérurgique de notre commune et au combat des travailleur.euse.s pour de meilleures conditions de travail.

JEUDI, 30 AVRIL 2026

Rendez-vous : 18h30 au chalet Steinfort Adventure
(Rue de Schwarzenhof)

Le cortège, accompagné par la Stengeforter Musek, partira en direction de la Maison communale pour la pose de la couronne du 1^{er} Mai et le discours officiel du bourgmestre, Sammy Wagner.

Il poursuivra ensuite son chemin jusqu'à la sculpture du haut-fourneau, où nous rendons hommage à nos ouvriers sidérurgiques.

La soirée se poursuivra au centre culturel Al Schmelz, où la commune offrira le vin d'honneur, et l'Entente des Sociétés assurera les grillades.

En cas de pluie, rendez-vous directement à 19h00 au centre culturel Al Schmelz.

The municipality of Steinfort, together with the Entente des Sociétés, invites you to the Eve of Labour Day.

This event pays tribute to our municipality's rich steel industry heritage and the workers' dedication to improving working conditions.

THURSDAY, 30 APRIL 2026

Meeting point: 6.30pm at chalet Steinfort Adventure
(Rue de Schwarzenhof)

The procession, accompanied by the Stengeforter Musek, will make its way to the town hall for the placement of the 1st May wreath and the official speech by Mayor Sammy Wagner. It will then continue to the blast furnace sculpture, where we commemorate our steelworkers.

The evening will continue at the Al Schmelz, where the municipality will offer the vin d'honneur, and the Entente des Sociétés will handle the barbecue.

In case of rain, the gathering will take place directly at 7.00pm at the Al Schmelz cultural center.

Inscription jusqu'au 24 avril 2026
Registration until 24 April 2026

